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Heerhugowaard, 12 juli 2018 
 
Geachte heer Ligthart en heer Mark, 
 
We hebben kennis genomen van uw mail d.d. 12 juni 2018, waarin u verslag doet van uw 
bevindingen van het afgelopen anderhalf jaar inzake de herstructurering van de Zuidtangent. 
Naar aanleiding van uw bevindingen verzoekt u ons college om een onafhankelijk onderzoek 
(second opinion) te laten uitvoeren naar de haalbaarheid van het huidige plan voor de 
herstructurering van de Zuidtangent en de haalbaarheid van het door u ingebrachte alternatieve 
plan.  
Ons college ziet geen enkele aanleiding om een extra onderzoek te laten doen.  
 
Het college zal de herstructurering van de Zuidtangent de komende periode voortvarend 
oppakken. Het college wijst u in dit verband ook op Raadsagenda 2018-2022, zoals vastgesteld 
door de raad op 29 mei 2018. De raadsagenda is de richtinggevende agenda voor de komende 
vier jaar. In de raadsagenda is opgenomen dat de kansen voor Heerhugowaard o.a. liggen bij het 
verbeteren van de infrastructuurnetwerken en het realiseren van een hoogwaardig OV-netwerk. 
In dit verband verwacht de gemeenteraad dat het college met voorstellen komt ten aanzien van 
o.a. het volgende onderwerp: 
 
Bereikbaarheid HHW 

Benutten van kansen die de specifieke (logistieke) ligging biedt voor het wonen, werken en 
recreëren in de gemeente: 
- stationsgebied verbinden met het stadshart en visie op ov-knooppunt Heerhugowaard 
 uitwerken; 
- spoortunnel realiseren. 
 
In de raadsagenda heeft de gemeenteraad aangegeven dat zij voortvarendheid en tempo van het 
college verwacht ten aanzien van de uitvoering van de raadsagenda en het college heeft zich 
onvoorwaardelijk uitgesproken voor een adequate uitvoering van de raadsagenda.  
 
Tot slot willen we u er op wijzen dat wethouder Stam de portefeuillehouder is voor het 
Stationsgebied. Wij verzoeken wij u om de andere collegeleden niet individueel te benaderen. 
Wethouder van der Starre heeft u daar op 10 juli jl. ook een bericht over gestuurd.  
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Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van  Heerhugowaard, 
de secretaris, de burgemeester, 
  

 

 

  
A.S. Meijer A.B. Blase 
 
 
 


